
ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ 
 
Την Πέμπτη 10/2/2022 και ώρα 20:00μμ έγινε η συνάντηση των 5, εκπροσωπόντας 
334 ενεργούς αγωνιζόμενους στο χώρο της ΟΜΑΕ η οποία διήρκησε 6 ώρες .  
Τέθηκαν προς συζήτηση τα παρακάτω 5 θέματα.  
 
1) Ασφάλεια Αγωνιζόμενων : Ζητήθηκε να μην καταργηθούν οι κουβέρτες καθώς 
επίσης να καταργηθεί το Pre Race Area.  
Μιλήσαμε τεκμηριωμένα και αιτιολογήσαμε την θέση μας. 
Η θέση της ΟΜΑΕ στα παραπάνω ήταν αρνητική ! 
 
2) Παράβολα : Στο οικονομικό θέμα, το οποίο είχε 2 σκέλη και αφορούσε: 
   α) ΟΜΑΕ (license - πινακίδες),  
   β) Σωματεία(Παράβολο), 
ζητήσαμε να μην εφαρμοστεί, για φέτος τουλάχιστον, και να επανεξεταστεί τον 
επόμενο χρόνο λόγω οικονομικής κρίσης. 
Η θέση της ΟΜΑΕ στα παραπάνω ήταν αρνητική ! 
 
3) Τεχνικοί κανονισμοί Ομάδα Ε : Σε ότι αφορά την Ομάδα Ε με λύπη μας 
διαπιστώσαμε ότι οι παρόντες στην συνάντηση είχαν άγνοια των τεχνικών 
κανονισμών ! Εξηγήσαμε πως έχουν παρθεί αποφάσεις οι οποίες πλήττουν την 
πλειοψηφία των συμμετεχόντων στην ομάδα Ε απαξιώνοντας περιουσίες. Η 
πρόταση μας ήταν, οι τεχνικοί κανονισμοί να επαναξεταστούν και να λειτουργήσει 
ένα πλάνο 3+ ετών. 
Η θέση της ΟΜΑΕ στα παραπάνω ήταν αρνητική ! 
 
4) Προβολή : Στην προβολή των αγώνων μας δόθηκαν επαρκείς "υποσχέσεις" με τις 
οποίες συμφωνήσαμε και αποδεχτήκαμε! 
 
5) Ιστορικό : Ζητήσαμε να επανέλθει πενταμελής επιτροπή ιστορικών αποτελούμενη 
από μη ενεργούς αγωνιζόμενους η οποία θα επιληφθεί  την έγκαιρη τακτοποίηση 
των προβλημάτων του ιστορικού αυτοκινήτου (HTP,HRTP,επιλογή αγώνων 
προσαρμοσμένη στις ευαισθησίες των ιστορικών αυτοκινήτων,υπεύθυνος τήρησης 
βαθμολογιών πρωταθλημάτων). 
Η θέση της ΟΜΑΕ στα παραπάνω ήταν αρνητική ! 
 
Κατόπιν τούτου, δηλώνουμε την δυσαρέσκεια μας για τον τρόπο που η ΟΜΑΕ-ΕΠΑ 
αντιμετώπισε τις θέσεις της πλειοψηφίας των ενεργών αθλητών του Ελληνικού 
Motorsport, και ζητούμε από τα σωματεία μας να αναλάβουν τις ευθύνες τους 
ενόψει της Γενικής Συνέλευσης(12/2)  της ΟΜΑΕ-ΕΠΑ στην οποία καλούνται να 
ψηφίσουν αλλαγές στους κανονισμούς χωρις εντολή των μελών τους . 
 
Πρόταση των 5 μελών που εκπροσωπούμε τους 334 ενεργούς αγωνιζόμενους είναι 
να επιδείξουμε ενότητα και να πιέσουμε όλοι μαζί τα σωματεία μας να 
καταψηφίσουν τις αλλαγές αυτές στην Γενική Συνέλευση της ΟΜΑΕ. 
Αν αυτό δεν επιτευχθεί, θα προβούμε σε περαιτέρω ενέργειες. 
 



Με εκτίμηση, 
 
Η επιτροπή των αγωνιζόμενων 
 
Αυγερόπουλος Χρήστος 
Γιαννούλης Διονύσιος 
Καμπύλης Παναγιώτης 
Μπάτζανος Βασίλειος 
Παπάζογλου Λυμπέρης 


